
Styremøtet 21. august 2023 20:00 på speiderhuset : 

• Økonomi 
o => 1.aug – Ok, Tommy bemerker at kvitteringer for alle utlegg skal fremlegges. 
o Øymester – Bra resultat Mat i pluss selv om den var gratis, gaver ble gitt på vipps.  
o Tokt og leir- Tokt og leir har i sommer gått med ca 10 000 i minus, bra resultat tross 

et dyrt tokt. 

• PLANER 
o Oves gård 8.-10. sep- Planlegging,: Karsten ,Tommy,Jostein, Bjørnar. Troll aktiv 

Sebastian bestiller. Bjarte og Andreas tar leibålet som vanlig. 
o Høstlotteri -Blir avholdt Lørdag 4/11- Alle som har mulighet må skaffe gevinster. 
o Oppstart Bevere(Live++) andre ledere? -Live har startet med småspeiderne, hadde 

ikke mot på å dra dette alene, Ledere må på plass før oppstart. Alle har øynene oppe 
for aktuelle bes henvende seg til Karsten. 

• Garasjeprosjekt- Priser er kommet, Besluttet å starte graving og støping, Flekkerøy elektro 
legger ned kabler og gjør det som skal til for å beholde strømmen i huset. Lennart og 
Sebastian stater søking om midler til prosjektet videre. Finansiering må på plass før videre 
framdrift. 

 

• Båter vedlikehold og status 
o Lybsken-Bjørnar undersøker mulige verksteder som kan ta jobben med skaden, 

forsikring underrettes. Øvrige punkter Skal fikses, settes i gang. 
▪ Skade 
▪ AIS 
▪ Windex 
▪ Septikpumpe 
▪ Lading 

o Reparasjon Lambo- Rovere pågang, ferdige før uke 40 
▪ Oljetrykk 
▪ Kjøling 

• Sommertokt-  
o Langtokt vs. fantetokt og andre ukestokt.-Styret er positive til årets tokt, beslutter at 

slike tokt kan arrangeres hvert 2-3 år. 

• Lederkabal høsten 
o Rovere 

▪ Sebastian, Peder, 
o Vandrere 

▪ Tommy, Jostein, Anne Margrethe, Sebastian-Lite ledere Jostein prøver å få 
noen med. 

o Stifinner 
▪ Reidar, Karsten, Andreas, Bjarte, Irene, Joakim?,-Forsøker å få inn flere. 

 
o Småspeider 

▪ Terje, Arthur, Oddvin, Nakkestad, Tone, Live, Åsmund 
o Hjelp i alle grupper 

▪ Bjørnar. 
 

• Flekkerøylekene(ØyMesteren 2023): -Roger skriver mail til Deltakende firmaer og takker for i 
år. 

Hvordan gikk det i år. (Sikkerhet, dykker ved dykke øvelser?)-Bra opplegg, gøy, muligens 
prøve å tenke litt mer HMS, slik at skader blir unngått, alt i alt fornøyde deltakere. 



Andre ting, hvilke firma, prisnivå, matopplegg. – Funka bra med gratis mat. Bra 
tilbakemeldinger. 
 
Eventuelt- 

• Rovere blir pushet for å få ut D5L, gi beskjed om de trenger hjelp. 

• Fartsområder, styret står ved planen, som er utarbeidet. 

• Olabilløp ut i spond- 3 sept Høyfjellet 

• Ny båt, Bud kommet på 300 000euro, Styret mener dette ikke er grunn til å gi 
seg, men penge søkerne Lennart og Sebastian konsentrerer seg om garasje 
prosjekt, Bård går videre med søknader til ressurser til båt. 

 

• Dato neste styremøte- Mandag 23/10/2023 kl 20.00 
 

 
 


